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Abstract (en)
[origin: CA3185512A1] The invention relates to a slab table (1) for at least partial formworking of a concrete slab, at least comprising: - at least one
formwork element (2) having a formwork element frame (2b) and a formwork skin (2a) arranged on the formwork element frame (2b); - a carrier
skeleton (3); - at least one receiving device (6) having an in particular circumferential outer frame (6a) and a base (6b) that is detachably fastened to
the carrier skeleton (3) and in which the at least one formwork element (2) is detachably received.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Deckentisch (1) zur wenigstens teilweisen Schalung einer Betondecke, wenigstens umfassend:- wenigstens ein
Schalelement (2) mit einem Schalelementrahmen (2b) und einer an dem Schalelementrahmen (2b) angeordneten Schalhaut (2a);- ein Trägerskelett
(3);-wenigstens eine Aufnahmeeinrichtung (6) mit einem insbesondere umlaufenden Außenrahmen (6a) und einem Boden (6b), welche auf dem
Trägerskelett (3) lösbar befestigt ist und in welcher das wenigstens eine Schalelement (2) lösbar aufgenommen ist.
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